
Wloclawek, 27.08.20 I 9r.

Jacek Bulawa

Radny

Rady Miasta Wloclawek

Sz. P.

Mnrek Wojtkowski

Prezydent Wloclawka

Zwracam siq z proSb4 o rnprawadzenie mozliwo$ci bezplatnego parkonania dla pacjent6w

filii Centmm Onkeilogii przy ulicy Krdlewieckiej ?a. jak to ma miejsce w Bydgoszcz,v. Proponu.ig.

by w momencie reiestracji, pacjent mdgl otrzymac specialnq kartE zwalniajqcq od oplat za parking

do momentu zskclriczrnia terapii.

Zwyrazami szacunku
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